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امسال تولید گندم بسیار مطلوب بوده است
گفت: امسال تولید بسیار خوب  کشاورزی  وزیر جهاد 
بوده است از این رو میزان تولید از سقف عبور کرده و باید 
اصلاحیه ای صورت بگیرد و ما مجوز لازم برای پرداخت بیشتر 
از سقف در قانون مصوب بودجه را بدست آوریم. غلامرضا نوری 
قزلجه امروز چهارشنبه در پایان جلسه هیات دولت با حضور 
در جمع خبرنگاران درباره تولید گندم در کشور گفت: امسال 
تولید گندم بسیار مطلوب بوده است، محدودیت قانونی 
برای پرداخت مطالبات گندم کاران داریم چرا که میزان تولید 
گندم از سقف مقرر شده عبور کرده است. وزیر جهاد کشاورزی 
خاطرنشان کرد: امسال تولید بسیار خوب بوده است از این 
رو میزان تولید از سقف عبور کرده و باید اصلاحیه ای صورت 
بگیرد و ما مجوز لازم برای پرداخت بیشتر از سقف در قانون 
مصوب بودجه را بدست آوریم. وی با بیان این که امسال با 
تلاش کشاورزان و دامداران و مرغداران، تولید مواد غذایی و 
امنیت غذایی در کشور وضعیت مطلوب بوده است، عنوان 
کرد: ذخایر استراتژیک کشور هم بیش از آنچه در قوانیین 
امده، موجودی داریم و تولید گمدم بسیار طلوب است. تامین 
کالاهای اساسی  و مواد غذایی به صورت مطمئن و بدون تنش 

در حال انجام است و مشکلی وجود ندارد.

وضعیت ذخایر بنزین در شرایط مطلوب است
مدیر تأمین و توزیع شرکت ملی پخش فرآورده های های 
نفتی گفت: وضعیت ذخایر استراتژیک متناسب با مصرف 
کشور در شرایط مطلوبی قرار دارد. مرتضی عابدینی مدیر 
تأمین و توزیع شرکت ملی پخش فرآورده های های نفتی در 
گفت وگو با مهر با اشاره به اینکه مشکلی در تأمین سوخت 
برای هموطنان وجود ندارد، گفت: در حال حاضر هیچ 
مشکلی برای سوخت رسانی در کشور وجود ندارد.  وی ادامه 
، نفت سفید و سوخت  داد: شرایط تأمین بنزین، نفت گاز
هوایی در شرایط عادی قرار دارد. عابدینی خاطر نشان 
کرد: وضعیت ذخایر استراتژیک متناسب با مصرف کشور در 

شرایط مطلوبی قرار دارد.

استرداد وجه بلیت  پروازهای باطل شده 
بدون جریمه

خصوص  در  کشوری  هواپیمایی  سازمان  بخشنامه 
رسیدگی به امور مسافران در شرایط غیرمترقبه ابلاغ شد.

سازمان  شده  ابلاغ  بخشنامه  در  ایسنا،  گزارش  به   
هواپیمایی کشوری به شرکت های هواپیمایی داخلی و 
کم بر  خارجی آمده است که با توجه به شرایط غیر مترقبه حا
پروازهای کشور و بسته شدن تعدادی از فرودگاه های داخلی 
و بین المللی، وجه بلیت مسافرانی که پرواز آنها به دلیل 
شرایط غیرمترقبه کنونی باطل شده باید بدون کسر جریمه 
استرداد شود. براساس این بخشنامه، بلیت مسافرانی که 
پرواز آنها به دلیل شرایط غیر مترقبه کنونی باطل اعلام شده 
اما مسافر از انجام پرواز انصراف نداده و قصد انجام مسافرت 
در کوتاه ترین زمان ممکن را دارد باید با توجه به ظرفیت 
خالی صندلی پرواز با اولویت بندی مسافر) سالخورده/ نوزاد/ 
/...( بدون دریافت هزینه رزرو محدد  توانخواه/ مادرباردار
صورت گرفته و بلیت جدید صادر شود. همچنین سازمان 
هواپیمایی جهت انتقال هرچه سریعتر این دسته از مسافران 
در مسیرهای داخلی و  خارجی نسبت به صدور مجوزهای 
پروازی فوق العاده اقدام خواهد کرد.  آنطور که در بخشنامه 
اخیر سازمان هواپیمایی کشوری آمده، وجه بلیت هایی 
که در تاریخ ۱۰/۰۷/۱۴۰۳ یا قبل از آن صادر شده اند و زمان 
پرواز تا پایان روز سه شنبه مورخ ۱۷/۰۷/۱۴۰۳ است چنانچه 
در شرایط حاضر مسافر به هر دلیل قصد انصراف از انجام 
سفر را داشته باشد باید مطابق شرایط) Involuntary( بدون 
کسر جریمه، استرداد شود. همچنین تمامی شرکت های 
هواپیمایی باید شرایط فوق الذکر را به طریق موثر به اطلاع 
تمام نمایندگی های مجاز فروش بلیت خود و همچنین 
مسافران برسانند. بدیهی است در صورت مشاهده تخلف 
از مفاد این بخشنامه با متخلفان برخورد مقتضی صورت 
خواهد گرفت.گفتنی است براساس  اعلام سخنگوی سازمان 
کشوری برای حفظ ایمنی پروازها و شرایط  هواپیمایی 
منطقه، تمام پروازها در سراسر کشور تا ساعت ۵ صبح فردا 

)پنج شنبه ۱۲ مهرماه( باطل اعلام می شود.

مردم در مصرف گاز صرفه جویی کنند
مدیرعامل شرکت توانیر گفت: باتوجه به پیش بینی برودت 
هوا در زمستان ضرورت دارد که مردم و مشترکان در مصرف 
برق و گاز صرفه جویی کنند تا امکان ذخیره سازی در فصل 

سرد سال برای تامین برق فراهم شود.
درباره  ایلنا،  با  گفت وگو  در  رجبی مشهدی  مصطفی 
وضعیت ذخیره و تامین سوخت زمستانی نیروگاه ها اظهار 
داشت: شرکت پالایش و پخش فرآورده های نفتی و گاز به 
صورت عادی در حال تامین سوخت نیروگاه های کشور 
کراتی  هستند، قطعا با وزارت نفت همکاری خوبی داریم مذا
هم در حوزه تامین سوخت داشته ایم.وی افزود: در حال 
حاضر، بیش از ۷۵ درصد سوخت نیروگاه ها توسط گاز و مابقی 
از سوخت مایع تامین می شود. مدیر عامل شرکت توانیر با 
کنون مخازن ذخیره تقریبا وضعیت مناسبی  بیان اینکه ا
کید کرد: در عین حال باتوجه به پیش بینی برودت  دارند، تا
هوا در زمستان ضرورت دارد که مردم و مشترکان در مصرف 
برق و گاز صرفه جویی کنند تا امکان ذخیره سازی در فصل 
سرد سال برای تامین برق فراهم شود. وی از مردم خواست که 
در این شرایط که با ناترازی برق و گاز مواجهیم؛ همکاری لازم را 
با صنعت برق داشته باشند. رجبی مشهدی خاطرنشان کرد: 
در این دوره الگوی مصرف برق برای مناطق غیرگرمسیر از ۳۰۰ 
کیلووات ساعت در تابستان به ۲۰۰ کیلووات ساعت کاهش 
پیدا کرده است، بنابراین رقم تعرفه برق کسانی که مصرف 
بیش از ۲۰۰ کیلووات ساعت داشته باشند به صورت پلکان 
کید کرد: مشترکانی که در  افزایشی؛ اضافه خواهد شد. وی تا
مناطق غیرگرمسیر از هیترهای برقی استفاده کنند قطعا به 
صورت نامتعارف منجر به این می شود که مصرف برق شان از 
الگو تجاوز کند، در این صورت تقاضا داریم که مردم مصرف را 

کاهش دهند تا قبض های سنگین دریافت نکنند.

خـــبر

 برنامه تامین برق از CHPها
 در تهران

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای تهران 
در پاسخ به سوال ایلنا درباره تامین سوخت 
زمستانی نیروگاه ها با بیان اینکه تمام تلاش ما 
این است که در تهران از ظرفیت سوخت گاز 
استفاده کنیم، گفت: نیروگاه های فرسوده ای 
در تهران وجود دارد، از جمله اینکه نیروگاه 
بعثت، ری، منتظرالقائم و دماوند در تهران 
که  فعال هستند و تمام تلاش ما این است 
باتوجه به اینکه تهران از نظر آلایندگی مسائل 
خاصی را دنبال می کند بتوانیم از سوخت گاز 
استفاده کنیم.  فرهاد شبیهی در حاشیه در 
ششمین همایش نیروگاه های تجدیدپذیر 
در جمع خبرنگاران و در پاسخ به ایلنا درباره 
برنامه توسعه تجدیدپذیرها در تهران اظهار 
داشت: شرکت برق منطقه ای تهران در راستای 
توسعه تجدیدپذیرها برنامه هایی را در دستور 
کار دارد و این موضوع اولین گام این شرکت 
است، بحث استفاده از سرمایه گذاری خرد و 
مردمی باید ما را به این سمت ببرد تا در کل 
تهران از پتانسیل های مردمی و خانه های 
مسکونی برای توسعه تجدیدپذیرها استفاده 
کنیم.  وی با بیان اینکه باید انرژی تجدیدپذیر 
روی پشت بام ها توسعه یابد، افزود: به لحاظ 
تهران وجود دارد  که در  محدودیت هایی 
کنون امکان توسعه انرژی های تجدیدپذیر  ا
داخل تهران زیاد نیست، اما با استفاده از 
تکنیک ها و روش های نوین و سیستم های 
مدرن می توانیم همه ساختمان ها را به این 
سمت ببریم.  مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
تهران با اشاره به لزوم توسعه انرژی خورشیدی 
کلان شهرها  در حوزه های مسکونی داخل 
به ویژه تهران، گفت: پتانسیل بالایی برای این 
مساله وجود دارد و می توان بیش از ۲۰ تا ۳۰ 
هزارمگاوات را احداث کرد.  وی با بیان اینکه 
ساتبا احداث ۱۰ هزار مگاوات را پیش بینی 
کرده است، تصریح کرد: در برق تهران ۱۴ هزار 
مگاوات پیک بار است و می توانیم بخش 
عمده این نیاز را از این طریق پیش بینی کنیم، 
یک سهم قابل قبولی را باید استارت می زدیم 
که این اتفاق افتاده است.  شبیهی با بیان 
اینکه در حال حاضر سهم تجدیدپذیرها در 
سبد انرژی تهران بسیار پایین است، گفت: لازم 
است سازوکارها تغییر کند، مدل های جدیدی 
را تعریف کنیم تا اطمینان و اشتیاق کافی برای 
از  که  سرمایه گذاران ایجاد شود به گونه ای 
بازگشت سرمایه خود اطمینان داشته باشند.  
کنون روی این موضوع کار می کنیم  وی افزود: ا
اما برنامه اصلی رویکردی است که وزارت نیرو 
در حوزه صادرات دنبال می کند و امتیازاتی 
که به صادرکنندگان می دهد تا در این حوزه 

سرمایه گذاری کنند.  

 افزایش تقاضای فروش 
در بازار سرمایه

بازار سرمایه در آخرین روز کاری هفته همانند 
چهار روز قبل منفی شد؛ به طوری که شاخص 
کل با کاهش ۸۷۰۶ واحد به رقم دو میلیون و ۱۱۴ 
هزار واحد رسید.به گزارش ایسنا، بازار بورس 
در یازدهمین روز از اولین ماه پاییز کاهش 
داشت. این در حالی است که این بازار از ۲۶ 
شهریورماه تا اواخر هفته قبل غالبا صعودی 
بود. امروز تعداد سهام مثبت بورس ۲۱ عدد 
و سهام منفی ۲۱۵ عدد بود.از ابتدای هفته 
جاری سازمان بورس دامنه نوسان را از سه 
درصد به مثبت و منفی یک درصد کاهش داد.
روز چهارشنبه شاخص کل بورس اوراق بهادار 
تهران ۸۷۰۶ واحد افت کرد و در عدد دو میلیون 
و ۱۱۴ هزار و ۸۸۹ واحد ایستاد.شاخص هم وزن 
نیز با افت ۱۴۹۶ واحد به رقم ۷۰۰ هزار و ۳۹۰ 
واحد رسید.دیروز ۱۴۶ هزار فقره معامله به 
ارزش حدود ۴۰۴۴ میلیارد تومان در بازار سهام 
انجام شد.فملی، فولاد و فارس به ترتیب از 
نمادهای تاثیرگذار بر شاخص بورس بودند که 
کنش نیز  همگی قرمز شدند. از نمادهای پرترا
می توان به فولاد، فملی و وتجارت اشاره کرد.
روز یازدهم مهر ۱۴۰۳ شاخص فرابورس ایران 
نیز ۴۹ واحد کاهش داشت و به ۲۲ هزار و ۱۳۱ 
واحد رسید.تعداد معاملات دیروز فرابورس 
۸۷ هزار فقره و ارزش آن ۵۹۵۳ میلیارد تومان 
بود.آریا، انتخاب و شگویا بیشترین تاثیر مثبت 
، تلیسه  را بر شاخص فرابورس داشتند. فزر
کنش بودند.به  و وپویا هم از نمادهای پرترا
و  سیستماتیک  ریسک های  می رسد  نظر 
متغیرهای سیاسی، اثر کاهشی بر بازار سهام 
داشته و منجر به فشار فروش شده است. شب 
گذشته ایران در پاسخ به شرارت های اخیر رژیم 
صهیونیستی از جمله ترور اسماعیل هنیه و به 
شهادت رساندن سردار مقاومت، سیدحسن 
نصرالله و عباس نیلفروشان، تل آویو را هدف 
۲۰۰ موشک بالستیک قرار داد و ضربات مهلکی 
به اسرائیل وارد کرد.طبق اعلام سازمان بورس 
و اوراق بهادار و پیرو برگزاری جلسه هیأت 
مدیره سازمان بورس و اوراق بهادار در ساعات 
ابتدایی صبح شنبه هفتم مهرماه ۱۴۰۳، مقرر 
شد؛ براساس بند ۱۱ ماده ۷ قانون بازار اوراق 
، با هدف حمایت از حقوق سهامداران و  بهادار
، دامنه  جلوگیری از تاثیر هیجانات بر روند بازار
نوسان همه نمادهای سهام و حق تقدم سهام 
و صندوق های سهامی و مختلط قابل معامله 
در بازارهای بورس و فرابورس به مثبت و منفی 

یک درصد محدود شود.

آرمان ملی: ایجاد محدودیت واردات بدون توجیه و نظارت 
دقیق دولت در بازار کالاهای مختلف، همواره به ناامنی و 
که  کالاهای بی کیفیت و غیراورجینال می انجامد  افزایش 
به گفته کارشناسان معایب و آسیب های آن بسیار بیشتر از 
عرضه قانونمند و تحت نظارت نهادهای ذیربط است. در 
، موضوع واردات گوشی های آیفون به کشور  ماه های اخیر
که البته با محدودیت و  با چالش هایی همراه بوده است 
ممنوعیت رجیستر کردن برخی از مدل های آن، بیش از پیش 
افزایش یافته است. پس از اعلام عدم صدور مجوز واردات 
آیفون ۱۶ و مشکلات رجیستری برای مدل های آیفون ۱۴ و 
۱۵، قاچاقچیان به سرعت دست به کار شدند و به واردات 
این مدل از کالاها با توجه به استقبال گسترده خریداران 
از مدل هایی که حتی امکان رجیستری شدن را نداشتند، 
پرداختند. کاهش ارزش پولی ملی و خرید مدل های بالای 
گوشی آیفون به منظور سرمایه گذاری، علاقه مندی به این 
مدل از گوشی های همراه به دلایل مختلف و... از جمله دلایل 
اقبال روزافزون خریداران به گوشی های مدل بالای آیفون در 

کشور اعلام شده است. 
گوشی های  گزارش »آرمان ملی«، علاقه به داشتن  به 
آیفون از سوی گروه کثیری از خریداران، فرصتی برای برخی از 
فروشندگان ایجاد کرده است تا از محدودیت های واردات و 
رجستیری کردن گوشی های آیفون ۱۴ به بعد به نحو احسن 
برای خود سوءاستفاده کنند. در این میان، گوشی های آیفون 
۱۴ و ۱۵ که هنوز در بازار ایران هستند، با مشکلات رجیستری 
مواجه هستند و در صورت عدم امکان ثبت و فعال سازی این 
گوشی ها باعث می شود تا مصرف کنندگان از خدمات رسمی و 
پشتیبانی از اپلیکیشن محروم باشند. برخی از فروشندگان در 
این راستا با رفرش کردن برخی از مدل های آیفون، گوشی های 
کهنه آیفون را به عنوان نو به فروشندگان می فروشند که به این 
ترتیب با پشتوانه اِعمال قوانین بدون کارشناسی و نظارت، 
بازار کلاهبرداری و ناامنی را در بازار گوشی موبایل به ویژه مدل 
آیفون ایجاد شده است و برخی از فعالان در این صنعت در این 
زمینه هشدار داده اند که این روند می تواند به افزایش تقلب و 

فروش گوشی های بدون اصالت منجر شود. 

   گوشی های ری پک شده راه فرار از مرزها
که برخی  گزارش؛ یکی از راه های فراری  بر اساس این 
گوشی های  می شوند،  متوسل  آن  به  بازار  فعالان  از 
گوشی ها معمولاً  »ری پک شده« )Repack( هستند. این 
ج  خار خود  اصلی  جعبه های  از  که  هستند  محصولاتی 
می شوند و سپس به صورت غیررسمی در بازار عرضه می شوند. 
در بسیاری از موارد، این گوشی ها ممکن است به صورت 
دست دوم باشند یا واردات محصولاتی بدون استانداردهای 
امنیتی باشند. به گفته کارشناسان؛ ورود گوشی های ریپک 
شده به بازار ایران باعث ایجاد نگرانی های امنیتی و اقتصادی 
کیفیت  کاهش  می شود. مدل های طراحی شده علاوه بر 
خدمات به مشتریان، زمینه ساز ورود بدافزارها و مشکلات 
امنیتی می شوند. علاوه بر این، مصرف کنندگان نیز چندین 
مورد از گوشی های خریداری شده مطمئن هستند و احتمال 

کلاهبرداری و فروش گوشی های دست دوم را دارند. 

   چالش های امنیتی و حقوقی
بر این اساس؛ یکی از مشکلات اصلی که در زمینه فروش 

گوشی های ری پک شده به وجود آمده است، عدم رعایت 
حقوق مشتری است. مصرف کنندگان در خرید این نوع 
گوشی ها معمولاً با مشکلاتی مانند عدم پشتیبانی رسمی 
از سوی شرکت های واردکننده و نبود گارآنتی معتبر فعال 
گوشی های  هستند. همچنین، فروشندگان ممکن است 
ری پک شده را به عنوان محصولات تولید کنند که این موضوع 
، فروش این گوشی ها  را مورد خرید قرار دهند. از طرف دیگر
ممکن است باعث نفوذ برنامه های مخرب به گوشی های 
منابع  از  محصولات  این  که  چرا شود،  هوشمند  کاربران 
نامطمئن وارد بازار می شوند و ممکن است دستکاری های 
نرم افزاری داشته باشند. این مسأله می تواند خطرات امنیتی 

جدی برای کاربران را ایجاد کند. 

   راهکار برون رفت از بازار ناامن گوشی های آیفون
کی است؛ در شرایط فعلی، عدم صدور مجوز  این گزارش حا
برای خرید آیفون ۱۶ و مشکلات رجیستری آیفون ۱۴ و ۱۵، باعث 
افزایش فروش گوشی های ریپک شده در ایران می شود. این 
روند نه تنها مشکلات امنیتی و حقوقی برای مصرف کنندگان 
ایجاد می کند، باعث کاهش کیفیت خدمات پس از فروش و 
پشتیبانی می شود. مقامات و نهادهای نظارتی باید تدبیری را 
برای مقابله با این وضعیت اندیشیده و بازار را کنترل کند تا از 
ورود محصولات غیراصلی و مشکل ساز به کشور جلوگیری کند. 
برای مقابله با مشکلات مربوط به واردات آیفون و جلوگیری 
از فروش گوشی های ریپک شده در ایران، می توان به جای 
اِعمال محدودیت و ممنوعیت ها با تمرکز بر شفاف سازی 
قوانین واردات و رجیستری قانونی آن، دولت و نهادهای 
مربوطه می توانند قوانین واردات و رجیستری گوشی های 
هوشمند، به ویژه آیفون، را به طور شفاف و دقیق اعلام کنند تا 

مصرف کنندگان و واردکنندگان با ابهام روبه رو نشوند. 

   چالش  حملات سایبری با بازار ناامن آیفون
این گزارش همچنین می افزاید؛ در حال حاضر با توجه 
سوءاستفاده هایی  و  سایبری  حملات  خطر  افزایش  به 

که از ابزارهای نوین ارتباطی می شود. به تازگی وقوع یک 
حادثه بزرگ امنیتی در ارتباط با محصولات فناوری موجب 
شکل گیری ابهامات جدی در حوزه نظارت بر واردات آنها شده 
است. علت نیز آن است که در بسیاری از موارد شاهد هستیم 
که هیچگونه ضابطه یا نظارت جدی بر روی به واردات این 
دسته از محصولات وجود ندارد تا حدی که به راحتی حتی 
محصولات استفاده شده مانند آیفون های رفرش و ریپک 

شده نیز وارد کشور می شود. 

   واردات بی ضابطه آیفون های رفرش، ریپک و فیک
واردات آیفون های رفرش، ریپک و فیک بدون نظارت، 
تهدیدی جدی برای بازار و امنیت کاربران محسوب می شود. 
که با ظاهری نو وارد بازار می شوند، غالباً  این محصولات 
قطعاتی بازسازی شده و بی کیفیت دارند که عملکرد ناپایدار و 
غیرقابل اعتماد آنها می تواند منجر به از کار افتادن دستگاه و 
حتی خطرات جانی و مالی شود. نبود نظارت کافی بر واردات 
این دسته از محصولات، فضا را برای سوءاستفاده باز کرده 
و کاربران را در معرض خرید محصولاتی با مشکلات پنهان 
قرار می دهد که در نهایت به بالا رفتن ریسک جدی برای 

مصرف کنندگان منجر خواهد شد. 

   تولید تلفن های همراه فیک با قطعات خارجی و 
مونتاژ داخلی

تولید تلفن های همراه با قطعات خارجی و مونتاژ در داخل 
کشور نیز به دلیل فقدان نظارت دقیق بر کیفیت ساخت و 
رعایت استانداردها، می تواند چالشی جدی در بازار فناوری 
ایجاد کرده است. بسیاری از این محصولات فاقد حداقل 
استانداردهای لازم تولید هستند، چه برسد به رعایت موارد 
امنیتی و سایبری که می تواند حریم خصوصی کاربران را به 
خطر بیندازد. عدم تطابق با استانداردهای بین المللی در 
زمینه امنیت اطلاعات و حریم خصوصی، نگرانی هایی را 
درباره سوءاستفاده های احتمالی از این محصولات ایجاد 

کرده است. 

»آرمان ملی« از پیامدهای ممنوعیت واردات گوشی های آیفون گزارش می دهد

قربانیان بازار سیاه واردات آیفون
   بازی با جان و مال خریداران گوشی های ری پک شده

هشت  نمی شود  گفت:  اقتصاد  وزیر 
دهک روز به روز وضعشان بدتر شود و ۲۰ 
درصد وضعشان بهتر شود و در عین حال 
ما فشار مالیاتی را بر هشت دهک بیاوریم. 
باید فشار از اقشار پایین برداشته شود و 
در عین حال تمرکز سازمان امور مالیاتی 
بر دانه درشت ها و ظرفیت های جدید 

گذاشته شود. 
خبری  نشست  در  همتی  عبدالناصر 
نخستین اجلاس مدیران مالیاتی سراسر 
کشور اظهار کرد: عدالت مالیاتی باید در 
دستور کار قرارگیرد و انرژی و تمرکز سازمان 
امور مالیاتی و همکاران بر دانه درشت ها و 

ظرفیت های جدید گذاشته شود. 
اقشار  از  مالیاتی  حمایت  افزود:  وی 
پایین مساله مهمی است. از سوی دیگر 
گرفته شود. در  باید جلوی فرار مالیاتی 
زمانی که کنترل ریال را انجام می دادیم 
که هویتشان مشخص  اشخاصی بودند 
نبود و بعضا هویت اجاره ای داشتند که 
باید اطلاعات این افراد به صورت آنلاین 

دریافت شود. 
اینکه  بیان  با  اقتصادی  امور  وزیر 
سازمان امور مالیاتی قصد ندارد اطلاعات 
بانکی مردم را فاش کند گفت: کارها باید 
به صورت سیستمی انجام شود و نگرانی 
ایجاد نشود. همه می خواهیم در مسیر 

 ۵۰ وقتی  کنیم.  حرکت  مالیاتی  عدالت 
میلیارد مالیات مشمول یک نفر می شود 
و سه سال بعد پرداخت می کند با توجه به 
تورم، ارزش این ۵۰ میلیارد تومان کاهش 
در  مالیاتی  امور  سازمان  پس  می یابد. 
دریافت مالیات باید به موقع عمل کند.  
دهک   ۸ نمی شود  کرد:  تصریح  همتی 
روز به روز وضعشان بدتر شود و ۲۰ درصد 
وضعشان بهتر شود و در عین حال ما 
فشار مالیاتی را بر ۸ دهک بیاوریم.  وی با 
بیان اینکه باید حکمرانی داده به منظور 

جلوگیری از فرار مالیاتی ایجاد شود گفت: 
مهم ترین برنامه بنده در دولت چهاردهم 
از  باید  و  است  داده  حکمرانی  ایجاد 
و همدلی  تاریخی همراهی  این فرصت 
گر این کار  رئیس جمهور استفاده کنیم. ا
 ، خ ارز را انجام دهیم در کنترل تورم، نر
توسعه و واقعی کردن تامین بودجه به ما 
کمک می کند. همه اینها وابسته به این 
است که ما مالیات ۱۶۹ مکرر را اجرایی 
کنیم.  وزیر امور اقتصادی و دارایی درباره 
بالا بودن گردش مالی در کشور بیان کرد: 

ناخالص  تولید  به  نسبت  مالیات  سهم 
داخلی خیلی پایین است؛ در حالی که قرار 
بود بالا برود اما کاهش پیدا کرد. پیشنهاد 
شد سالیانه یک درصد این رقم افزایش 
یابد و بتوانیم در یک فرآیند بلندمدت 
این رقم را به ۱۰ درصد برسانیم.  به گفته 
همتی، بعضا می گویند در شرایط رکود چرا 
فشار مالیاتی می آورید؟ بنده این را قبول 
دارم. ما فشار مالیاتی را به تولید می آوریم. 
مستند و مستدل بودن ادعای مالیاتی 
خیلی مهم است و باید رضایت ارباب رجوع 
جلب شود. ما نمی خواهیم مالیات خلاف 
حق بگیریم. ما قصد داریم مالیات قانونی 
گر غیر از این باشد مردم  را اخذ کنیم. ا
از سازمان امور مالیاتی دلزده می شوند.  
وی با بیان اینکه ما معمولا فله ای یارانه 
سیاست  این  گفت:  می کنیم  پرداخت 
بر  اطلاعاتی  پایگاه  این  است.  ضعیفی 
اساس ماده ۱۶۹ و ۱۶۹ مکرر می تواند بر 
اساس داده های عملیاتی به ما کمک کند. 
سازمان  دقیق  نظارت  اقتصاد،  وزیر 
امور مالیاتی را مهم دانست و بیان کرد: 
این برای سازمان امور مالیاتی بد است که 
یک نفر بگوید فلان مامور از من رقمی را 
مطالبه کرد. هرچقدر از حالت رو در رویی 
در مالیات کاهش پیدا کند به نفع بخش 

مالیات است. 

وزیر اقتصاد: 

فشار مالیاتی از دهک های پایین برداشته شود

مدیر تأمین و توزیع شرکت ملی پخش فرآورده های های 
نفتی گفت: وضعیت ذخایر استراتژیک متناسب با مصرف 
کشور در شرایط مطلوبی قرار دارد.مرتضی عابدینی مدیر 
تأمین و توزیع شرکت ملی پخش فرآورده های های نفتی در 
گفت وگو با مهر با اشاره به اینکه مشکلی در تأمین سوخت 
گفت: در حال حاضر هیچ  برای هموطنان وجود ندارد، 
مشکلی برای سوخت رسانی در کشور وجود ندارد.وی ادامه 
، نفت سفیدو سوخت  گاز داد: شرایط تأمین بنزین، نفت 

هوایی در شرایط عادی قرار دارد.عابدینی خاطر نشان 
کرد: وضعیت ذخایر استراتژیک متناسب با مصرف کشور در 
شرایط مطلوبی قرار دارد.به گفته وی، شب گذشته افزایش 
مصرف نسبت به روز گذشته آن را داشتیم ولی خوشبختانه 
برای تأمین آن مشکلی وجود نداشته و با آماده باش کامل 
برای کلیه مناطق عملیاتی و شرکت های حمل و نقل شرکت 
پخش فرآورده های های نفتی توانستیم نیاز هموطنان عزیز 

را تأمین کنیم.

یک مقام مسئول:

وضعیت ذخایر 
استراتژیک بنزین 
در شرایط مطلوب است


